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1、本所碩博士班學生於畢業前，必須舉辦二次論文進度報告；時間為每年五月底前。 

Before graduation, graduate students must conduct thesis progress reports at least twice. 
 
2、進度報告委員2-5人：論文指導老師為當然委員，另外1-4人進度報告委員可為校內(外)具

助理教授以上資格者。校外委員之車馬費由論文指導老師負責。 
The committee consists of 2 to 5 members, including the thesis advisor as an ex-officio member. 
The remaining 1-4 members can be faculty members or external experts with at least an assistant 
professor rank. 
Travel expenses for external committee members are covered by the thesis advisor. 

 
3、報告時間和委員名單需至少於一週前告知所辦公室，以利安排教室。論文指導老師將可

選擇進度報告為公開或非公開，若勾選公開者將由所辦張貼公告邀請全所師生參加。 
The report schedule and committee list must be submitted to the institute office at least one 
week in advance for classroom arrangements. 
The thesis advisor may choose to make the progress report public or private. For public reports, 
the office will post an announcement to invite all faculty and students to attend. 

 
4、成績（該學期之生醫研究導向學習或高階生醫研究導向學習）：  

通過並已有論文被接受發表：九十五分  
通過：八十五分  
第一次未通過，需再舉行而後通過，或超過限期舉行並獲通過：七十五分  
表現不如預期，但經所有委員同意在限定時間內完成修正，可有條件的通過：七十分 
舉行進度報告而未通過： 六十分  
學期結束前未舉行：零分 
The thesis progress report grade contributes to the semester’s course "Biomedical Research-
Oriented Learning" or "Advanced Biomedical Research-Oriented Learning" and is awarded as 
follows: 
• Passed with an accepted/published thesis: 95 points 
• Passed: 85 points 
• Failed initially but passed after re-presentation or past the deadline: 75 points 
• Conditional pass (requires all committee members' agreement and revisions within a set 

timeframe): 70 points 
• Presented but failed: 60 points 
• Not presented before the end of the semester: 0 points 

 



5、碩二(含)及博三(含)以上的同學必需參加成果發表會。成果發表會暫訂為每學年學期末舉

行。 
學期結束前將舉辦成果發表會，每位同學皆需張貼壁報，壁報將在所辦公告日期在生科

院大廳展示一週，期間由校內(外)教師評分，擇優取若干名並在成果發表會當天進行口

頭報告競賽。口頭報告競賽將擇優取前三名及佳作以資鼓勵。 
口頭報告競賽獎勵： 
第一名：獎狀乙紙及獎學金 3000 元。第二名：獎狀乙紙及獎學金 2000 元。 
第三名：獎狀乙紙及獎學金 1000 元。佳作：獎狀乙紙。 

   Participation in the Results Presentation Conference: 
• Students in their second year of the Master’s program or third year of the PhD program (and 

beyond) are required to attend the annual Results Presentation Conference, typically held at 
the end of each academic year. 

• Each student must display a poster, which will be exhibited for one week in the College of 
Life Sciences lobby. During this period, internal and external faculty will evaluate the 
posters. Selected students will compete in an oral presentation contest on the day of the 
conference. 

• The top three presenters and honorable mentions will receive awards. 
   Oral Presentation Contest Awards: 

• First Prize: Certificate and NT$3,000 scholarship 
• Second Prize: Certificate and NT$2,000 scholarship 
• Third Prize: Certificate and NT$1,000 scholarship 
• Honorable Mention: Certificate 
 
 


